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Motion för att skydda klubbmärket.  
Det har knappats undgått någon att vårt klubbmärke uppdaterades vid årskiftet 2022 och 

2023. Den nya versionen av klubbmärket har växt för mig och jag tycker att de som arbetade 

med att ta fram den nya variationen har gjort ett bra jobb. 

 

Dock står jag mig fundersam över hur bytet av klubbmärket gick till. I mitt tycke var klubb-

märket vi redan hade perfekt. Jag trodde att vi nått slutet av klubbmärkets evolution och jag 

har inget minne om att vi fått rösta om huruvida vi velat uppdatera klubbmärket eller inte. 

Faktumet att vårt klubbmärke byttes ut utan att vi medlemmar fick tycka till om saken anser 

jag är problematiskt. Klubbmärket är föreningens viktigaste symbol, det är är hela klubbens 

ansikte utåt. Faktumet att det kan ändras utan att vi medlemmar gemensamt tar det beslutet 

anser jag förbryllande.   

 

I stadgarna står det att huvudstyrelsen har rätten till klubbmärket. Som läget ser ut idag, vad 

hindrar en styrelse att byta färg på klubbmärket till rosa istället för mörkblått, eller ändra for-

men på skölden till en cirkel? Det scenariot är tämligen osannolikt, men risken finns ändå.  

Klubbmärket borde vara skyddat i stadgarna så att klubbens medlemmar får tycka till om po-

tentiella ändringar innan de sker. 

 

Jag yrkar en ändring av klubbens stadgar som gör att uppdateringar och utbyten av klubbmär-

ket måste godkännas av klubbens medlemmar på årsmöte eller extrainsatt möte.  
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